

Title (en)

Space divider for a shower.

Title (de)

Trennwand für Dusche.

Title (fr)

Cloison de séparation pour douche.

Publication

EP 0055384 A1 19820707 (DE)

Application

EP 81109313 A 19811030

Priority

DE 3049306 A 19801229

Abstract (en)

1. A partition for a shower comprising a fixed side wall (2) and a slidable door (3), the door at its upper end (4) being guided on a supporting rail (6) by means of rollers (5) or the like and with its lower end (7) being adapted to be swung away from the side wall transversely to the direction of sliding, in the area where the closed door overlaps with the fixed side wall there being provided on the latter a longitudinal guide (9; 9a; 9b) impinging on the lower edge of said door, characterized in that the longitudinal guide (9; 9a; 9b) takes the form of a check guide and is adapted to be slid and/or released from the area of the door.

Abstract (de)

Eine Duschkabine (1) weist wenigstens eine feststehende Seitenwand (2) sowie eine Schiebetür (3) auf. Die Schiebetür (3) ist im oberen Bereich (4) mittels Rollen (5) und Schienen (6) gelagert. Im unteren Bereich (7) sind die Seitenwände (2) einer solchen Duschkabine (1) - eventuell nur eine einzige Trennwand - in einer Profilschiene (8) fest gelagert, während die Schiebetür (3) in Führungsstücke (9) für ihre Längsverschiebung verschiebbar gelagert ist. Diese Längsführungsstücke (9) können dabei aus dem Türbereich verschoben werden oder sind lösbar befestigt, so daß die Türe für eine Reinigung im unteren Bereich freigegeben und dann von der feststehenden Seitenwand (2) abgeschwenkt werden kann. Ein unbeabsichtigtes Abschwenken während der Benutzung ist jedoch vermieden.

IPC 1-7

A47K 3/22

IPC 8 full level

A47K 3/34 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47K 3/34 (2013.01)

Citation (search report)

- US 4178718 A 19791218 - LABY JORDAN M [US]
- DE 2523314 A1 19761209 - MUNCH PAUL JEAN
- US 4014070 A 19770329 - RIFKIN MORTON S
- US 3992815 A 19761123 - POTTER WILLIAM W
- GB 1166844 A 19691008 - CARTER COLIN GEORGE WILLIAM
- National Bureau of Standard Special Publication 295, February 1968 Washington (US) Electronic Composition in Printing" A.H. COLEMAN et al.: "A Videocomp Systems Approach" pages 29-36 * from page 30, column 1, line 17 to page 31, column 1, line 53 *

Cited by

AT15932U1; DE8706290U1; DE10323715B3; EP1479333A3; EP1161913A1; FR2809610A1; DE3703519C1; FR2575650A1; EP3295850A1; GB2188546A; GB2188546B; EP3216376A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0055384 A1 19820707; EP 0055384 B1 19850403; AT E12456 T1 19850415; DE 3049306 A1 19820708; DE 3169728 D1 19850509

DOCDB simple family (application)

EP 81109313 A 19811030; AT 81109313 T 19811030; DE 3049306 A 19801229; DE 3169728 T 19811030